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Daraban (CCIR): Peste 4.700 de insolvente în primele noua luni ale anului; cele

mai multe în Bucuresti, 827

În primele noua luni ale acestui an au fost înregistrate 4.767 de  insolvente la societati si PFA-uri, cele mai

multe la firme din  Capitala, 827, a anuntat, joi, presedintele Camerei de Comert si  Industrie a României

(CCIR), Mihai Daraban.

"Subiectul de azi este foarte important. Vorbim de 4.767 de insolvente  la societati si PFA-uri (persoana fizica

autorizata - n.r.) în primele  noua luni ale anului. Sunt si niste judete "campioane" sunt si niste  judete "codase". Pe

primul loc categoric este Bucurestiul cu 827 de  insolvente, urmeaza Bihorul cu 399, Clujul cu 356 si Timisul cu

214. În  partea de jos a clasamentului: Gorjul si Botosaniul cu câte 20,  Harghita, Covasna cu 23, respectiv 24.

Deci cam asa stam la nivel  national pe primele 9 luni. Pe de alta parte, ca domenii de activitate,  pe primul loc ar fi

comertul cu amanuntul, cu ridicata, reparatii  autovehicule unde avem 1290, în constructii 920 si în industria 

prelucratoare 612", a declarat Mihai Daraban, la conferinta "Indiciile  macro-economice ale insolventei sistemice.

Realitati si solutii pentru  redresare", organizata la Camera de Comert si Industrie a României.

El a mentionat ca subiectul prezentat în cadrul conferintei este  important pentru sanatatea economiei nationale. De

asemenea, seful CCIR  considera ca ar trebui reactionat la "deficitul balantei comerciale"  prin investitii care sa

satisfaca apetitul consumatorului român.

"Consumul acesta absolut de orice din import nu face decât sa plece bani  adevarati, cum se spune, peste hotare. Şi

din pacate nu ripostam, în  sensul de diplomatie economica, în sensul de a compensa, de a veni cu  investitii care

sa satisfaca apetitul consumatorului român pentru ca  pâna la urma, si iar o sa ma repet, dar sper sa se înteleaga, cel

mai  bun sondaj de opinie în rândul consumatorului este cifra de la import.  Cei 98,4 miliarde (de euro - n.r.) pe

care i-a importat anul trecut. Nu  avem înca cifra de anul acesta. Nu vreau sa ma gândesc la ea pentru ca  probabil

va fi o crestere exponentiala fata de anul trecut, noi urmarim  dinamica acesta cam din 2015, si cred ca de la acea

cifra de la import  toti avem multe de învatat. Ce anume vrea consumatorul român", a spus  Mihai Daraban.
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